
 

終止定期賬戶月結單通知 

為實踐及推動綠色生活與環境永續文化，近年更積極推行數碼化多元發展，以響應無

紙化的環保理念,茲通知本行將於 2024 年 3 月 1 日起終止定期賬戶月結單服務。期望

透過此舉減少紙張消耗，與客戶共同實踐節能減排，攜手支持及推動環保。無論客戶

於本行新開立定期賬戶或持有未期滿之定期賬戶，均可隨時隨地透過登入 BCM Net 網

上銀行或/及流動銀行服務查閱名下之定期賬戶資料，既方便又快捷。 

 

如有任何查詢，歡迎於辦公時間內致電「商業理財通 」電話：8796 8888，我們將竭

誠為您服務。 

 

澳門商業銀行 謹啟 

2024年 2月 2日 

 

Termination Notice of Monthly Statement 
 for Time Deposit Account 

 

In order to support and promote environmental sustainability, we hereby inform you that the 

monthly statement of time deposit account will be terminated starting from 1 March, 2024. The 

initiative is aimed to conserve energy and reduce emissions by greatly reducing paper 

consumption. Alternatively, customers can login to BCM Net e-Banking Service and Mobile 

Banking Service to review their newly opened or existing time deposit account details anytime 

and anywhere.  

 

We sincerely apologize for any inconvenience that might have caused you with this arrangement. 

Should you have any queries, please contact TeleBCM at 8796 8888 during office hours. We are 

eager to serve you and devote our best effect to meet your needs. 

 

Banco Comercial de Macau, S.A. 

2 February 2024 


